[bookmark: _Hlk173756410]" إنتاج چيد تكستايل الزي الرسمي للمنتخب المصري في دورة الالعاب الاولمبية الأفريقية في غانا 2023"

بفخر واعتزاز، تواصل شركة چيد تكستايل إثبات جاهزيتها وتميزها في عالم صناعة الملابس الرياضية، مستمدةً من خامات مصرية بنسبة 100%. وفي هذا العام البارز، يسعدها الإعلان عن إنتاج الزي الرسمي للمنتخب الأولمبي المصري الذي شارك بفخر وكرامة في دورة الألعاب الأفريقية 2023 في غانا.

يتميز الزي الرسمي بالطابع المصري الأصيل، الذي تم تصميمه بحرفية وإتقان من قبل المصمم الخبير محمد عبد الواحد. وتأتي هذه الخطوة كمظهر من مظاهر التزام الشركة بدعم الرياضة المصرية وتشجيعها، وتعزيز العلاقات الوطيدة مع الاتحادات والأندية الرياضية في مصر.

وتأتي هذه الخطوة بعد نجاح شركة چيد تكستايل في تقديم دعمها وتأمين الزي الرسمي لرياضيينا في مشاركتهم الأولى في أولمبياد طوكيو 2020. ويظل الهدف الأسمى للشركة هو تقديم الأفضل لرياضيينا، ليكونوا دائمًا في أبهى صورة وأعلى استعداد لتمثيل بلادهم بفخر واعتزاز في المنافسات الدولية.

















“Jade Textile produces the official uniform for the Egyptian team in the Olympics Games for the African in Ghana 2023.”

Jade Textile proudly demonstrates its preparedness and quality in sportswear manufacture using 100% Egyptian materials. In this memorable year, the company is excited to announce the production of the uniforms of the Egypt Olympic Team, participating with pride and dignity in the 2023 African Games in Ghana.
Expert designer Mohamed Abdel Wahed designed the uniform professionally and masterfully, giving it an authentic Egyptian character. This action demonstrates the company's commitment to supporting and boosting Egyptian sports, as well as strengthening ties with Egyptian sports federations and clubs.
This step comes after Jade Textile successfully supported and supplied our athletes' uniforms for their debut appearance in the Tokyo 2020 Summer Olympics. The company's ultimate purpose remains to provide the best for our athletes, ensuring they are constantly in perfect appearance and ready to represent their country with pride in international contests.
